
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XLIX z Sesji w dniu 28 kwietnia 2022 roku 
Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:40 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad została Wiceprzewodnicząca Rady D. Sobocińska. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Z. Koćko-co dalej z przetargiem na śmieci?  

Burmistrz J.Michalski -w czerwcu kończy nam się umowa z firmą Coma na wywóz śmieci – a jest 

to jeden z elementów kosztów. Drugim elementem jest dostarczenie odpadów do ZUOS Tczew. 

Kończy nam się umowa na odbiór, ogłosiliśmy przetarg na kolejne 3 lata - ofertę złożyła tylko 

firma COMA. Bardzo zaskoczyła nas kwota oferty – w porównaniu z poprzednią. 3 lata temu 

propozycja wynosiła 4,8 mln złotych za 3 lata, teraz 8,8 mln złotych. Skok duży, ale ta cena nie 

wyjaśnia aż tak dużej podwyżki. Nie jesteśmy w stanie podpisać tej umowy i rozpiszemy kolejny 

przetarg - trwają analizy na jak długo: na 1 rok lub pół roku - dziś na to nie odpowiem. Nie chcę też 



rozstrzygać innych kwestii. Gdybyśmy podpisali umowę na taka kwotę, to system nie będzie się 

nam zapinał i to na dużą kwotę. Chyba będziemy musieli poszukać innego sposobu realizacji tego 

zadania - analizujemy utworzenie własnej spółki - wymaga to środków i czasu, więc decyzja nie 

zapadnie szybko. Na chwilę obecną chcemy skrócić okres trwania umowy - w najbliższym czasie 

ogłosimy kolejny przetarg plus praca nad zmianą strategii - analiza w kierunku utworzenia własnej 

spółki.  

 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk poinformował, że została złożona do projektu 

autopoprawka Burmistrza, która była omawiana na komisjach. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

Radny Z.Koćko - dlaczego zmniejszamy środki na drogę w Różewie?  

Burmistrz J.Michalski- liczyliśmy, że dostaniemy te środki w formie zaliczki - jednak dostaniemy 

je po zrealizowaniu zadania w roku następnym -nie ma zaliczek jest refundacja - zadanie 

realizowane będzie w formule zaprojektuj-wybuduj. Środki pojawią się w momencie rozliczania 

inwestycji.  

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 362/XLIX/2022 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 



Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 363/XLIX/2022 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wsparcia Rodziny na lata 2022-2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, 

poinformował, że została złożona do projektu autopoprawka Burmistrza, która była omawiana na 

komisjach. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wsparcia 

Rodziny na lata 2022-2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 364/XLIX/2022 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 365/XLIX/2022 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 



 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 366/XLIX/2022 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15)Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 367/XLIX/2022 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w kapitale zakładowym spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Warmia i Mazury sp. z o.o. oraz upoważnienia 

Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego do złożenia w imieniu Gminy oświadczenia o objęciu 

udziałów w kapitale zakładowym spółki SIM KZN – Warmia i Mazury sp. z o.o.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały: 



Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński- Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w kapitale zakładowym spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN – Warmia i Mazury sp. z o.o. oraz upoważnienia 

Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego do złożenia w imieniu Gminy oświadczenia o objęciu 

udziałów w kapitale zakładowym spółki SIM KZN – Warmia i Mazury sp. z o.o. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 368/XLIX/2022 

12. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Brak zapytań i uwag 

 

13. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk – poinformował o złożonym przez Burmistrza 

Nowego Dworu Gdańskiego sprawozdaniu o współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi w 

2021 roku 

 

Burmistrz J.Michalski przedstawił program uroczystości obchodów 3 maja zapraszając do udziału 

w uroczystościach. Zaprosił także na Miejskie Obiekty Sportowe, gdzie ma odbyć się impreza pn. 

Jestem zdrowy, bo ćwiczę -konkurencje sportowe grup w rożnym wieku, 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XLIX sesji w dniu 28 kwietnia 2022 roku. 

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska                        Wojciech Krawczyk 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

  


